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Uitgenodigd / Invité:  J. Somers, C. Kriescher (verontschuldigd-excusé) 
 

Commissies         Commissions 
 

1. BEACH  (…..) 
 
- De RvB neemt akte van het voorlopig programma 

BELBEACH 
- L. Declercq licht het dossier COOLS toe. Sarah 

Cools verbreekt haar contract als indoorspeelster 
bij Avo Asterix Beveren om voluit te gaan voor 
het Beachteam Gielen-Cools. Pogingen om 
binnenshuis naar oplossingen te zoeken 
mislukken. Volley Belgium heeft -onder 
gerechtelijk bevel-  het team COOLS - GIELEN 
ingeschreven voor internationale tornooien in 
Aalsmeer, Göteborg & Sydney. Echter, zonder 
bijkomende wildcards & lobbywerk maakt het 
team weinig kans om te spelen. 
Volley Belgium dient: 
- afspraken te maken over inschrijving (wie mag 

onder Belgische vlag spelen?) 
- te beslissen of zij verzet aantekent (teneinde 

een duidelijk antwoord te hebben over rechten 
& plichten van speler/club/federatie) 

- een regel te introduceren die bij (financieel) 
conflict (bv tot een max van 2.500 EUR) eerst 
een interne procedure oplegt (naar voorbeeld 
van VV art 584) 

 
- Conflicten speler-club moeten eerst binnen de 

vleugel behandeld worden 
- Alle teams vragen hun wildcards aan via het 

secretariaat van VB. Dat zet de nodige 
administratieve passen pas na expliciet akkoord 
van BEACH council. 

 

1. BEACH  (…..) 
 

- Le Conseil d’Administration prend note du 
programme provisoire BELBEACH 

- L. Declercq explique le dossier COOLS. Sarah 
Cools rompt son contrat de joueuse en salle avec 
Avo Asterix Beveren pour poursuivre intégralement 
avec l’équipe de beach Gielen-Cools. Les 
tentatives de résoudre le conflit en interne 
échouent. Donnant suite à une décision judiciaire, 
Volley Belgium a inscrit l’équipe COOLS-GIELEN 
pour les tournois internationaux à Aalsmeer, 
Göteborg et Sydney. Sans wildcards 
supplémentaires et lobbying, l'équipe a toutefois 
peu de chances de jouer.  

 
-Volley Belgique est tenu de: 

- fixer des accords en matière d'inscription (qui 
peut jouer sous le drapeau belge?) 

- décider si elle introduit un recours (afin d'avoir 
une réponse claire sur les droits et obligations 
des joueurs / clubs / fédération) 

- (A l’exemple de l’art. 584, introduire une règle 
imposant d’abord une procédure interne en cas 
de conflit (financier) (p.ex. jusqu'à un maximum 
de 2.500 EUR) 

 
- Des conflits entre clubs et joueurs doivent d'abord 

être traités au sein de l'aile 
- Toutes les équipes sont tenues de demander leurs 

wildcards via le secrétariat de VB. Puis, après 
l’accord explicite du BEACH council seulement, le 
secrétariat entame la procédure administrative. 

2. COMPETITIE (M. LOPPE) 
 
- Vacature voorzitter NOC (M. LOPPE = a.i. ter 

vervanging van J. Van Brusselen).  
Drie kandidaten (Michel LOPPE, Johan 
SOMERS en Claude KRIESCHER) lichten hun 
visie en plannen toe (C. KRIESCHER per mail, 

2. COMPETITION (M. LOPPE) 
 

- Poste vacant de président de la CNR (M. LOPPE = 
remplaçant a.i. de J. Van Brusselen).  
Trois candidats (Michel LOPPE, Johan SOMERS 
et Claude KRIESCHER) expliquent leur vision et 
leurs projets (C. KRIESCHER, ne pouvant être 



vermits hij niet aanwezig kan zijn). De drie 
kandidaten hebben een ruime ervaring in de 
volleybalwereld. Zij benadrukken allen vooral het 
belang van teamwerk (tss vleugels, commissies, 
met de LIGA’s). Zie ‘Raad van Bestuur’, punt 3 
voor het vervolg. 

 
- De Euromillions-Liga legde 4 ‘voorstellen’ over 

aan de RvB voor akkoord: 
o Nieuwe formule voor Play Offs.  
   RvB aanvaardt het voorgestelde annorama, 

maar niet de voorgestelde toewijzing van 
Europese tickets. Daar blijft ‘optie ‘B’ van 
kracht: een gegarandeerde plaats in de CEV-
cup voor de bekerwinnaar. De federatie betreurt 
de eenzijdige vroegtijdige aankondiging en 
publicatie van het niet goedgekeurde annorama 
door de Liga. 

o Gebruik van het Challenge systeem 
   De RvB bestudeert het gebruik van het 

Challenge systeem toe vanaf volgend seizoen. 
Het is de bevoegdheid van de federatie om een 
reglement op te stellen. De federatie betreurt de 
aankoop van het Challenge-systeem zonder 
enig voorafgaand overleg. 

o Aankoop van tablets:  
De Liga bestudeert de aankoop van tablets. De 
federatie laat deze tablets niet toe in de huidige 
competitie omdat dit (net zoals voor het video-
challengesysteem) een aanpassing vereist van 
het van kracht zijnde competitiereglement. 
De RvB bekijkt het gebruik van tablets vanaf 
volgend seizoen.  

o Organisatie van een ‘League Trophy’ in januari 
De Liga kondigde dit aan als een nieuwe Liga-
competitie. Dit is onaanvaardbaar. Nadien werd 
dit tornooi aangekondigd als een 
vriendschappelijk tornooi. Voor vriendschap-
pelijke tornooien zonder verplichte deelname 
kunnen scheidsrechters aangeduid worden 
door de NSC. De federatie verwacht dat de 
Liga openlijk communiceert in de pers omtrent 
het vriendschappelijke en vrijblijvende ( geen 
verplichte deelname van de ligaclubs) karakter 
van dit tornooi. 
 

- Beker: de bij de lottrekking eerst gelote clubs 
spelen eerst thuis, dan uit. M. Loppe zal dit 
ingeven op Volley-Score 
 

- Videosharing: het secretariaat zal een 
aangepaste factuur opstellen voor Nivelles, 
zonder videosharing 

- De RvB dankt Michel LOPPE voor de goede 
opvang van het ORTEC-dossier. 

 

présent, l’a fait par courriel). Les trois candidats 
ont une vaste expérience dans le monde du volley-
ball. Tous soulignent l'importance du travail 
d'équipe (entre ailes, entre commissions, et avec 
les LIGUES). Voir «Conseil d'Administration», 
point 3 pour la suite. 
 

-   La Ligue ‘Euromillions’ a soumis 4 propositions au 
Conseil d’Administration pour accord: 
o Nouvelle formule pour les Play Offs. 

Le CA accepte l'annorama proposé, mais pas 
l'attribution proposée des tickets européens. 
L’option' B’ reste d’application: une place 
garantie dans la CEV-cup pour le vainqueur 
de la coupe. La fédération regrette l'annonce 
unilatérale prématurée par la Ligue ainsi que 
la publication de l'annorama non encore 
approuvé. 
 

o Utilisation du système de Challenge 
Le Conseil d’Administration étudie l'utilisation 
du système de Challenge à partir de la saison 
prochaine. Il entre dans les compétences de 
la fédération de rédiger des règlements. La 
fédération regrette l'achat du système de 
Challenge sans consultation préalable. 

o Achat de tablettes:  
La Ligue examine l'achat de tablettes. Lors de 
la compétition en cours, la fédération ne peut 
autoriser ces tablettes étant donné que, tout 
comme pour le système de vidéo-challenge, 
ceci nécessite une adaptation du règlement 
de compétition en vigueur. 
Le Conseil d’Administration examine 
l'utilisation des tablettes à partir de la saison 
prochaine. 

o Organisation d'un «League Trophy» en janvier 
La Ligue a annoncé celui-ci comme une 
nouvelle compétition de la Ligue. Cela est 
inacceptable. Par la suite, ce tournoi a été 
présenté comme un tournoi amical. Pour les 
tournois amicaux sans participation 
obligatoire, des arbitres peuvent être désignés 
par la CNR. La fédération attend de la Ligue 
que celle-ci communique ouvertement dans la 
presse sur le caractère amical et non 
contraignant (pas de participation obligatoire 
des clubs de la ligue) de ce tournoi. 

 
- Coupe: Les clubs qui sont tirés en premier lors du 

tirage au sort jouent d’abord à domicile, puis en 
déplacement. M. Loppe complètera les agendas 
de Volley-Score en ce sens. 

-  Videosharing: le secrétariat établira une facture 
adaptée pour Nivelles, sans videosharing 

- Le Conseil d’Administration remercie Michel 
LOPPE pour la bonne gestion du dossier ORTEC. 

 
 
 



 
 

3. ARBITRAGE (T. Sorgeloos) 
 
- T. Sorgeloos verspreidde reeds de namen van de 

adjuncten van de NSC. Verdere medewerkers 
zijn als volgt: 
o Internationale relaties: Arturo Di Giacomo; 
o Verslaggevers: Patrick Brogniet & Frank Evers; 
o Aanduidingen: Jean-Pol Sohy & Guido Notaerts; 
o Nationale arbitrageschool: Fabian Vanhecke; 
o Communicatie: Wim Cambre. 
 

- Communicatie met de LIGA dient te geschieden 
via het secretariaat Volley Belgium, ook al poogt 
de LIGA dit via andere kanalen te creëren 

- Het ‘Ontwerp handleiding commissarissen’ wordt 
verspreid ter bespreking op de volgende RvB; 
 

- Verslagen van commissarissen worden gericht 
aan beide secretariaten VV & AIF. 

- De RvB beslist om het gebruik van digitale 
onkostennota’s via VOLLEY ADMIN snel in te 
voeren. De sjablonen (nu enkel in NL) zullen 
vertaald worden.  

- De website van Volley Belgium zal gebruikt 
worden voor de communicatie tussen 
scheidsrechters. Zij zullen de pagina 
http://www.kbvbv.be/category/scheidsrechters/ 
uitbouwen & zelf kunnen beheren.  

- de archieven van de NSC – ook de digitale - 
worden vanaf nu op het secretariaat bewaard 
 

- FVWB zal aan de clubs meedelen dat een kopie 
van een ID kaart onvoldoende is (geen kopies).  

- Eerstkomende infovergadering nationale SR’s 
dd. 17/11/2017 – voorzitters KBVBV/FVWB/VV 
worden uitgenodigd. 

- De RvB keurt de aanduiding van internationale 
scheidsrechters goed 

- De RvB keurt de door A. Di Giacomo 
voorgestelde lijst goed van supervisors CEV in 
België. In tegenstelling tot wat vermeld werd in 
het verslag van 26/09 zijn aanduidingen van CEV 
supervisors tot einde dit seizoen de bevoegdheid 
van de Belgische ‘European Cups Responsible’, 
J. Callens 

 

4. ARBITRAGE (T. Sorgeloos) 
 

- T. Sorgeloos a déjà diffusé les noms des adjoints 
de la CNA. Les autres collaborateurs sont les 
suivants: 
o relations internationales: Arturo Di Giacomo; 
o rapporteurs: Patrick Brogniet & Frank Evers; 
o désignations: Jean-Pol Sohy & Guido Notaerts; 
o École nationale d'arbitrage: Fabian Vanhecke; 
o Communication: Wim Cambré. 
 

- La communication avec la LIGUE doit se faire via 
le secrétariat de Volley Belgium, même si la 
LIGUE essaie de la réaliser par d'autres canaux 

- Le projet «Guide des Commissaires» est diffusé 
pour discussion lors du prochain Conseil 
d’Administration; 

- Les rapports des commissaires sont adressés aux 
secrétariats VV et AIF. 

- Le Conseil d’Administration décide d’introduire 
rapidement les notes de frais numériques via 
VOLLEY ADMIN. Les modèles (actuellement 
uniquement en NL) seront traduits. 

- Le site web de Volley Belgium sera utilisé pour la 
communication entre les arbitres. Ils seront en 
mesure de gérer eux-mêmes la page 
http://www.kbvbv.be/category/scheidsrechters. 
 

- Les archives de la CNA – tant sur papier que 
digitales - seront dorénavant conservées au 
secrétariat  

- La FVWB informera ses clubs qu'une copie de 
carte d'identité est insuffisante (pas de copies). 

- Première réunion d’information des arbitres 
nationaux le 17/11/2017 - les présidents de la 
KBVBV / FVWB / VV sont invités. 

- Le Conseil d’Administration approuve la 
désignation des arbitres internationaux 

- Le Conseil d’Administration approuve la liste des 
‘CEV-supervisors en Belgique’ proposée par A. Di 
Giacomo. Contrairement à ce qui a été mentionné 
dans le rapport du 26/09, les désignations des 
CEV-supervisors reste de la compétence de 
J. Callens, ‘European Cups Responsible’, au 
moins jusqu’à la fin de la saison. 

5. Liga A Dames (P. Walbers) 
 
- plugin ‘matchverslag’ : Volley Vlaanderen zal het 

financieel plaatje bekijken 
- vergadering ‘federatie – damesliga’ : datum te 

bepalen in overleg tussen Claude Holvoet en 
Guy Juwet. 

- in antwoord op de opmerking dat Vlaamse en 
Franstalige clubs er een ander beleid op 
nahouden ivm ballenrapers, benadrukt de RvB 
dat er maar één reglement is en dat er geen 

4. Ligue A Dames (C. Holvoet) 
 

- Plug-in 'Rapport de match': Volley Vlaanderen 
procédera à un examen financier 

- réunion 'fédération - ligue A Dames': date à fixer 
par Claude Holvoet et Guy Juwet. 
 

- En réponse au commentaire selon lequel les clubs 
flamands et francophones ont une politique 
différente concernant les ramasseurs de balles, le 
Conseil d’Administration souligne qu'il n'existe 



uitzonderingen meer toegekend worden. 
 

qu'un seul règlement et que plus aucune 
dérogation n'est accordée. 

 
Raad van Bestuur  

 
Conseil d’Administration 
 

1. Verslag 28/09/2017 
 
- De RvB keurt het verslag goed mits volgende 

correcties: 
-   lijst  verontschuldigd : toevoeging C. Demuynck  
- § competitie: vervanging van ‘overtredingscode’ 

door ‘manier van identificatie’ 

1. Rapport 28/09/2017 
 
-  Le Conseil d’Administration approuve le rapport, 

sous réserve des corrections suivantes: 
-  liste excusé : Ajout C. Demuynck  
- § compétition : Remplacement de "code 

d’infraction’ par ‘mode d'identification’  

2. Kennismaking vleugels 
 
- uitgesteld wegens tijdsgebrek 

2. Prise de connaissance réciproque des ailes 
 

- Reporté par manque de temps 

3. Benoemingen 
 
- De RvB verkiest Johan SOMERS tot voorzitter 

van de Nationale Commissie Ontmoetingen 
(NCO), en nodigt hem uit om een team samen te 
stellen. Johan wordt verwacht dit toe te lichten op 
raad van bestuur van 16/11. 

3. Nominations 
 
-  Le Conseil d’Administration élit Johan SOMERS 

comme président de la Commission Nationale des 
Rencontres (NCR) et l'invite à constituer une 
équipe. Johan devrait en informer le conseil 
d'administration le 16/11. 
 

4. Werking Euromillions League, Supercup 
 
- Slechts één club reageerde op de uitnodiging 

voor het gesprek van 5 oktober waarin de 
voorzitter de ligaclubs Heren uitnodigde. De 
federatie betreurt de destructieve houding van de 
liga die de clubs verbood om deel te nemen aan 
dit overleg. 

- De RvB neemt akte van besluiten & 
communicatie van EM (Challenge, week van de 
scheidsrechter,…). De EM-liga overschrijdt 
regelmatig haar bevoegdheden, publiceert nog 
steeds onwaarheden en plaatst de federatie zo 
voor het blok.  

- G. JUWET heeft zoals afgesproken regelmatig 
contacten met Ph. BOONE van de LIGA. Deze 
overlegformule tussen voorzitters blijft in stand. 
Via dit overleg worden afspraken gemaakt om tot 
een heropstart van het overleg te komen via de 
reeds bestaande structuren van Volley Belgium.  
Willy Bruninx bevestigt dat de Liga vroeger zelf 
vragende partij was om tot een afzonderlijk 
overleg te komen los van de raad van bestuur. 
De raad van bestuur bevestigt dat dit niet de 
juiste manier was om dichter tot elkaar toe te 
groeien en samen te werken.  

4. Fonctionnement Euromillions League, Supercup 
 

- Un seul club a répondu à l'invitation à un dialogue 
le 5 octobre auquel le président avait invité les 
clubs de ligue A masculine. La fédération regrette 
l'attitude destructrice de la Ligue qui a interdit aux 
clubs de participer à cette concertation. 

- Le Conseil d’Administration prend acte des 
décisions et communications de EM (Challenge, 
semaine de l’Arbitre, ...). La Ligue EM outrepasse 
régulièrement ses compétences et elle continue à 
publier des affirmations fausses, mettant ainsi la 
fédération au pied du mur. 

- G. JUWET a comme convenu des contacts 
réguliers avec Ph. BOONE de la LIGA. Cette 
formule de concertation entre les présidents reste 
en place. Grâce à ces entretiens, des accords sont 
conclus pour relancer la concertation au travers 
des structures déjà existantes de Volley Belgium. 
Willy Bruninx confirme que la Ligue était 
auparavant elle-même demandeuse des réunions 
en dehors du conseil d'administration. Le conseil 
d'administration confirme que ce n'est pas la 
bonne façon de se rapprocher et de travailler 
ensemble. 

5. Nationale ploegen  
 
- België is mede-organisator van ECH 2019 heren 

(met FRA-NED-SLO)  
- In aanloop is ons land verplicht de 2018 CEV 

U20 –Men – Final Phase (14-22 juli, 2*6 ploegen) 
te organiseren 

5.  Equipes Nationales 
 

- La Belgique est co-organisatrice des CE 2019 
Hommes (avec FRA-NED-SLO) 

- Dans un premier temps, notre pays est tenu 
d'organiser la phase finale CEV U20 - Men 2018 
(14-22 juillet, 2 * 6 équipes) 

 



 
 

6. Internationale transfers  
 
- S. De Keijser presenteert het eindverslag van de 

eerste periode van het transferseizoen 
 

6. Transferts internationaux 
 

- S. De Keijser présente le rapport final de la 
première période de la saison de transfert  

7. Financiën  (M. Henno) 
 
- M. Henno deelt mee welke clubs een 

betalingsachterstand hebben 
- Teneinde meer druk te kunnen uitoefenen op clubs 

met betalingsachterstand, wordt het reglement 
aangepast.  Sancties die golden voor clubs met 
boetes worden uitgebreid naar clubs met 
betalingsachterstand;  

- M. Henno deelt mee dat de boekhouding van het 
secretariaat op het einde van dit jaar overgedragen 
wordt van R. SLAVIKOVA aan S. DE KEIJSER. 

- M. Henno deelt tot slot nog mee dat het 
secretariaat een controlebezoek kreeg van 
ACTIRIS (subsidiërende administratie S. De 
Keijser). ACTIRIS wenst in het bezit gesteld te 
worden van de wettelijke basis (CAO, op 
bedrijfsniveau) waaruit blijkt dat de werktijdregeling 
van 37 uren van toepassing is. 

 

7. Finances (M. Henno) 
 

-   M. Henno communique les clubs ayant un retard de 
paiement 

-   Afin d’avoir la possibilité d’exercer davantage de 
pression sur les clubs en retard de paiement, le 
règlement sera adapté. Les sanctions visant les 
clubs avec des amendes sont étendues aux clubs 
en retard de paiement 

-  M. Henno annonce que la comptabilité du 
secrétariat sera transférée de R. SLAVIKOVA à S. 
DE KEIJSER à la fin de cette année. 

-  M. Henno déclare également que le secrétariat a 
reçu une visite de contrôle d’ACTIRIS 
(administration subsidiant S. De Keijser). ACTIRIS 
souhaite recevoir la base légale (CCT, au niveau 
de l'entreprise) dont il ressort que le régime de 
temps de travail de 37 heures est d’application. 

8. Diversen 
 
- De getekende lijst ‘Beheerders’ wordt opgesteld 

voor publicatie in het Staatsblad 
- De twee vleugels keuren de voorgestelde 

verdeelsleutel van subsidies op basis van de 
ledenaantallen van de respectievelijke vleugels 
goed. Voor implementatie van deze nieuwe 
verdeelsleutel ( in casu de Lotto-subsidies), wordt 
afgesproken om de gesprekken verder te zetten 
op de volgende RvB.  

- D. Van Daele stelt voor om ‘samengroei-
matchen’ te organiseren tussen scholen 

- Op 16/02 organiseert FVWB testmatchen 
- De volgende AV van FVWB heeft plaats op 13/01 

(nieuwe RvB) 
- De volgende AV van VV heeft plaats op 24/11 

(nieuwe statuten & RvB) 
- Verslagen van FIVB ivm de nieuwe Europa 

League dienen ook naar W. Bruninx te worden 
gestuurd 

 
 

9. Divers 
 
- La liste signée «Administrateurs» est établie pour 

publication au Moniteur 
- Les deux ailes approuvent que le nombre de 

membres des ailes respectives pourra servir 
comme base de répartition des subventions. Pour 
la mise en œuvre de cette nouvelle clé de 
distribution (dans ce cas, les subventions Lotto), il 
est convenu de poursuivre les discussions lors du 
prochain Conseil d’Administration. 

- D. Van Daele propose d'organiser des matches 
entre sports-études / écoles. 

- Le 16/02, la FVWB organise les matches-test 
- La prochaine AG de la FVWB aura lieu le 13/01 

(nouveau CA) 
- La prochaine AG de VV aura lieu le 24/11 

(nouveaux statuts & CA) 
- Les rapports de la FIVB relatifs à la nouvelle 

Europa League doivent également être envoyés à 
W. Bruninx 

Volgende vergadering: 
 
Donderdag 16 november 2017 – 19u00 – 

Vilvoorde 
 

Prochaine réunion: 
 
 Jeudi 16 novembre 2017 – 19.00h –  
 Vilvorde 

 
Vertaling/traduction: S. DE KEIJSER 


